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TIL STEDE PÅ MØTET 

 

 

 

Medlemmer 

(Angi evt. 

hvem som er 

fraværende) 

 

Ole Jakob Modalsli, Øyvind Kverndal, Wenche Helleseng, Solveig Mindrebø 

Sundbø og Harald Gulstad.  

 

Forfall: Tone Kvellestad Bråthen og Roar Thorsen   

 

 

Vara-

medlemmer 

 

Ingrid Ervik Austad og Jorun Riaunet Nilsen   

 

Andre 

 

 

BEHANDLEDE SAKER 

Sak nr/år    

14/21 – 22/21 

UNDERSKRIFTER 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blader, som vi har signert, er ført i samsvar 

med det som ble bestemt på møtet. 

UTSKRIFT  

Hovedutskrift sendt til: 
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Innkalling og dagsorden godkjent. 
 

14/21 Orienteringssaker 

            Fasteaksjonen i år blir gjennomført digitalt. 

Jorun R. Nilsen har stilt sin facebook-konto.til disposisjon hvor det blir informert om 

FA og mulighet for å gi penger via Vipps/sms. 

KV kontaktes, så det også kommer informasjon om FA i avisa. 

Det henges opp, oppslag/plakat ved butikken på Helle. 

 

Ødelagte fliser på rullestolrampa utenfor inngangen til kirka skal repareres.  

Brøytestikka i enden av rampa bør få stå i vinterhalvåret. 

 

Nytt om korene: 

Bent Karstensen er valgt til ny leder av styret. 

Det ble spørsmål om Sharlene kommer tilbake som korleder. Hun har vurdert å flytte 

tilbake, men har frist på seg til å svare i mai måned. 

 

Solveig Soppekil har levert gamle protokoller fra virksomheten på Helle bedehus med 

spørsmål om at disse kan bli tatt vare på. 

Protokollene blir lagt i arkivet til kirka. 

 

Internettforbindelsen i Hellekirken.  

Nora har gitt beskjed om at hun har problem med å logge inn på nettverket i kirka, 

dette vil koste mellom tre og femtusen kroner og få ordnet. Menighetsrådet går inn for 

at dette gjøres. 

 

Menighetsbladets økonomi. Det kom forslag om at menighetsbladets komite bør 

komme sammen og finne andre muligheter for å bedre økonomien. 

 

15/21 Godkjenning av referat fra møte 17.02.21 

Referat godkjent. 

 

16/21 Gudstjenester/siden sist 

Søndag, 14.3.21 var det gudstjeneste m/nattverd v/ prest Harald Monsen.  

Det var 18 personer tilstede. 

Det ble vedtatt at menighetens årsmøte blir 25.april, etter gudstjenesten. 

 

 

17/21 Justering av gudstjenesteliturgien 

Det ble vedtak om justeringer i gudstjenesteliturgien fra gudstjenesteutvalgets forslag.  

Det ble også gitt noen innspill fra menighetsrådet som skal tas videre til menighetens 

årsmøte og biskopen. 
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18/21   Trosopplæringsplan 

Vedtak: Den framlagte trosopplæringsplanen godkjennes.  
 

19/21 Aktuelle høringer 

Vedtak: Menighetsrådet avgir ikke høringsuttalelser.  

 

20/21 Diakonstillingen i Kragerø - tilskudd? 

Vi tar kontakt med Sven Ludvigsen og gjør en avtale om å komme tilbake til dette ved 

en seinere anledning. 

 

21/21   Oppussing av kirketorget 

Det ble nedsatt en komite som består av Ingrid, Solveig og Øyvind. 

De skal møtes på Øyvinds arkitektkontor 24.3. og samtidig få hjelp og veiledning av 

hans kollega som er interiørarkitekt. 

Det skal legges fram et midlertidig utkast på menighetsrådsmøte i mai. 

(Det ble også nevnt at Fellesrådet kan bidra med penger til maling og pensler m.m.) 

 

22/21   Valg av vararepresentant til prostirådet 

Øyvind Kverndal ble enstemmig valgt som vararepresentant til prostirådet. 

 

Eventuelt. 

Gautefallstevnet. Vi oppfordrer Sannidal menighetsråd til å koordinere den frivillige 

innsatsen fra Kragerø menighetene når det gjelder Gautefallstevnet. 

 

Harald Gulstad ønsket en bedre kopimaskin til kirken. Noe som menighetsrådet sa ja 

til. 

 

Det har kommet et forslag fra Bertha G. Hiis på menighetskontoret, at de som meldte 

seg inn i den norske kirke burde få tilsendt et velkomstbrev. Det var menighetsrådet 

enige i. 

 

 

 

 


